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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért rúgták ki a János korház főigazgatóját?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Információink szerint elbocsátották a János Korház igazgatóját,  Kázmér Tibort.  A János Kórház
Budapest  egyik  legrosszabb  állapotban lévő intézménye,  ám hamarosan szuperkórházat  építene
belőle  a  kormány.  Az átalakítás során 300-al  csökkentenék a  kórházi  ágyak számát,  ezen kívül
viszont nem világos, hogy hogyan is fog kinézni a leendő új intézmény, ami pavilonos elrendezésű,
központi épülete nincsen. Kérem a helyzet tisztázása érdekében válaszoljon a következő kérdésekre

Miért rúgták ki a kórház vezetőjét?

A kirúgásnak köze van-e ahhoz, hogy az épület rendkívül rossz infrastrukturális állapotban van?

Milyen tervek vannak az épület átalakításával kapcsolatosan, azon túl, amit a kormány korábban
bejelentett, miszerint megújul a középső épület, illetve összekötik a Kútvölgyi Úti klinikai tömbbel?

Mi indokolja a kórház “szuperkórházzá” alakítását, milyen előzetes hatástanulmányok alapján jutott
a kormány erre a döntésre?


